
Referat af brugerrådsmødet 9/4 – 2019 

Deltagende – Karina, Charlotte, Mira og Ulla 

Afbud – Marianne 

 

Det nye brugerråd blev konstitueret og Ulla valgt som formand. 

Louise og Majbritt er gået i brugerrådet som suppleanter og Maya er gået i brugerrådet for 

rideskolen som juniormedlem og Sara som suppleant. 

Charlotte sørger for at de sidste referater og årsberetningen for 2018 kommer på hjemmesiden. 

Vedtægterne for brugerrådet blev gennemgået og Charlotte sender dem til godkendelse hos 

kommunalbestyrelsen. 

Hurtigst muligt vil alle politiker blive gennemgået og ajourført. 

Der er kommet ny ridehusbund i det nye ridehus, betalt af ridecentret incl. en planer.  

Rideskolehesten Ruth er blevet aflivet pga. alderdom. 

Der har været personalemøde med det faste personale, hvor årshjulet og plan for 2020 er 

gennemgået.  

Der planlægges ridelejr i sommerferien, hvor privatryttere også får mulighed for at deltage. 

ARK: 

I bestyrelsen er Rulle, Gitte og Natalie trådt ind og Sille og Jeanette trådt ud. 

For at tjene nogle penge til klubben har vi igen fået mulighed for at hjælpe med at lave mad på 

Roskilde Dyrskue. Pt tager vi 17 afsted og til disse vil der være lidt mad og drikke onsdagen efter, 

som tak som Karina vil være ansvarlig for.  

Der er indkøbt en metaldetektor til folden, så vi kan finde sko mv. 

Sodavandsautomaten vil hurtigst muligt blive nedtaget og erstattet med system, hvor der kan købes 

sodavand i køleskabet i rytterstuen – Gitte står for dette. 

27 og 28/4 vil der være arbejdsweekend – bestyrelsen står for at købe frokost og drikkevarer til 

lørdag og morgenmad til søndag.   

I 2019 vil vi koncentrere os om trivsel, jubilæum 2019, stævner og evt. julearrangement. 

Næste møde torsdag 20/6 kl. 17 

  


